
Elvestrand Hytteforening 

Protokoll fra Generalforsamling 1. september 2018 

Til stede fra følgende hytter; Gerd og Roar Finstad, Jorunn Rabben Gjerde, Randi og Olav Gjærevold, 

Gerd og Per Gulbrandsen, Bente Molin Kongsgård, Bente og Ian MacBeath, Guro Andersen og Torgeir 

Nordby, Jonas, Lisbeth og Sigmund Vesetrud, Sigrid og Arne Indregård. Totalt 9 hytter var 

representert. 

Kopi lagt ut på Elvestrand Hyttegrends hjemmeside 

2018 Sak Ansvarlig 

 
Velkommen 
Styrets leder Olav Gjærevold ønsket alle velkommen 

 

1 Registrering av fremmøtte og godkjenning av 
fullmakter Representanter fra 9 hytter var tilstede. 
Se liste ovenfor. Ingen fullmakter var kommet inn. 

 

2 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Ingen merknader.  

 

3 Valg av møteleder og referent 
Olav Gjærevold ble valgt som møteleder og Jorunn R Gjerde ble valgt som 
referent. 

 

4 Valg av to personer til å underskrive protokollen. 
Sigrid Indregård og Sigmund Vesetrud ble valgt til å skrive under 
protokollen. 

 

5 Styrets beretning 
Beretningen som var sendt ut i forkant av møtet ble gjennomgått; 

Punkt 1 —4 FB siden har pt 54 medlemmer 
Punkt 5 ingen kommentarer 
Punkt 5a — Ingen kommentarer. Deltakerne oppfordret til å komme med 
innspill til løyper og eventuell regularitet ved redusert tilbud. 
Oppfordrer til å bruke Borgegrend Løypelag FB side — og skisporet.no. 
Ryddet løype til Bjørstølfjellet er merket og skiltet. Nødvendig med noe 
supplering av merking. Legge opp stein og merke blått. 

Punkt 5b — ingen kommentarer. Meget vellykket tur til 
Reinsjødansen og takk til Slettehallen som lot oss parkere og gå 
gjennom tunet. 
Punkt 5c — ingen kommentarer. All formell informasjon vil bli lagt ut på 
hjemmesiden og medlemmene ble oppfordret til å bruke denne. Likeså 
bruke FB siden (pt 54 medlemmer) til generell utveksling av uformell 
informasjon hvor målgruppen stort sett er medlemmer og andre 
hytteeiere i området samt grunneiere. 
Punkt 6 — ingen kommentarer. 
Punkt 7 — ingen kommentarer. 
Punkt 8 — budsjettet for 2018/2019, kontingent satt til kr 150,- pr hytte. 

Dvs en inntekt på kr 3.450,- Se for øvrig pkt 6 Innkomne forslag. 
Punkt 9 — Planer, kommentert som en del av punkt 5. Ingen merknader. 

 

6 
Innkomne forslag og saker 

Utvidelse av Elvestrand Hytteforening. Se beretningens pkt 5. 
Styret hadde gitt tilslutning til utvidelse av hytteforeningen og 
medlemmene på generalforsamlingen samtykket i dette. 
Videre arbeide og fremdrift vil bli informert underveis. 

 



1 

2018 Sak Ansvarlig 

 Årskontingent. Denne var foreslått redusert til kr 150,- for 2019, 
men Generalforsamlingen oppfordret til å sette den til kr 300,-, 
noe som ble enstemmig godkjent. Det vil si en total inntekt på kr 
6.900,-. Budsjettet vil bli korrigert ihht dette. 
Samarbeid med Stenset Økteren Hytteforening. Spesielt med 
tanke på løyper i området og kontakt med N&U Hytteforum og 
N&U kommune. 

 

7 Valg 
Valgkomiteens forslag ble lagt frem, og alle ble valgt for 2 år med 
akklamasjon; 

Kasserer — Roar Finstad 
Styremedlem — Bente Molin Kongsgård 
Styremedlem — Guro Andersen 
Styret velger internt hvem som har de forskjellige ansvarsområdene. 

Valgkomite — Åse Britt Stenersen og Yngvar Roaas 

 

8 
Tema - avslutning 
Leder i Borgegrend Løypelag (BL), Knut S Borge, ga oss god informasjon 
om arbeidet som blir gjort av styret og ikke minst utfordringene til 
løypekjørerne. 

Det er 10 «hytteområder» med vel 300 hytter innenfor Borgegrend 
Løypelag. 8-10 kjørere stiller scooter til disposisjon, mens BL holder utstyr 
som slodd, spor kalle etc. Kjørerne får godtgjørelse, men mye 
«frivillighet» ligger til grunn. 
Knut Borge oppfordret til å bruke BLs FB side for informasjon og 
tilbakemeldinger — og skisporet.no. All ros bør tilkomme løypekjørerne, 
mens ris kan adresseres til leder i Løypelaget. BLs årsberetning er lagt ut 
på vår hjemmeside samt linker til ovennevnte 

Oppfordrer til å betale inn, et valgfritt beløp, til den kontoen som følger 
informasjonen fra BL. Disse innbetalingene går direkte til Borgegrend 
Løypelag, mens innbetaling via «Ferie og Fritid» går til kommunen for 
fordeling. Som mulig økonomisk tilskudd ble det oppfordret til å søke om 
«grasrotandel». 

 

9 Sluttkommentar 

På formiddagen ble det gjort en fantastisk dugnadsinnsats. Det ble 
ryddet mye kvist og trær ved badekulpen. Der har det nå blitt et 
åpent, fint område hvor det kan bli plass for bla bord/benker og 
hengekøyer. Det er lagt inn i budsjettet en sum til maskinarbeid i 
kulpen. Et prosjekt til neste sommer. 

Likeså ble det i veien inn til hyttefeltet bak Elvestrand raket og 
ryddet langs veien. 

Stor takk til alle som bidro på dugnaden. 

Etter møtet ble grillen tent, og mange koste seg med mat og drikke i 
det fine været. 

 

Elvestrand 1. September 2018 
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